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La Cambra subratlla la importància de desdoblar la 
C-16 i fer possible el polígon industrial d’Olvan 
davant el president del Parlament, Josep Rull 

• La presidenta de la Cambra al Berguedà, Mercè Sallés, ha detallat les 
principals línies d’actuació de la corporació al territori en el marc d’una 
trobada empresarial.  

Berguedà, 7 de març de 2025.- La Cambra de Comerç de Barcelona al Berguedà ha traslladat al president 
del Parlament de Catalunya, Josep Rull, el pla d’acció territorial i insisteix en la importància de treballar 
activament per incrementar l’eficiència de l’administració pública i fer possibles projectes 
històrics del territori com el desdoblament de la C16 i el polígon industrial d’Olvan.   

En concret, durant la trobada que el màxim representant del Parlament ha mantingut amb representants 
empresarials del territori, la presidenta de la Cambra al Berguedà, Mercè Sallés, ha destacat la 
importància de treballar per contribuir a la desburocratització de l’administració pública i guanyar 
així en eficiència i productivitat. Segons l’ens cameral, la despesa pública representa prop d’un 50% del 
PIB. Si l’administració no és capaç de gestionar aquest important volum de recursos amb eficiència i 
productivitat, esdevé un fre al conjunt de la productivitat de l’economia. 

Mercè Sallés també ha reivindicat la importància de treballar per al desdoblament de la C-16 fins a 
França, una reivindicació històrica de la comarca, que la Cambra considera  clau no només per al 
futur econòmic del territori, sinó també connectar l’Àrea Metropolitana de Barcelona amb 
França. En aquest sentit, la Cambra ha insistit en la necessitat de vetllar pel seguiment de les promeses 
d’inversió i execució per part del Govern de la Generalitat de Catalunya. 

A més, la Cambra ha posat en valor la importància de desenvolupar el polígon industrial d’Olvan, un 
projecte que consideren fonamental per a la dinamització econòmica del Berguedà. Segons la 
corporació, el creixement i l’optimització d’aquest espai industrial són claus per afavorir la creació de nous 
llocs de treball i la captació de nous projectes industrials a la comarca. 

La reunió empresarial amb Josep Rull ha estat una oportunitat per consolidar el compromís de la Cambra 
amb les necessitats del territori, així com per reafirmar la seva posició a l’hora de reivindicar els projectes 
essencials per a la millora de l’economia local. A la trobada hi han participat també representants 
empresarials de l’Associació Comarcal d’Empresaris del Berguedà (ACEB), així com representats 
institucionals de la comarca.  

 

 


